
Op woensdag 2 maart stelde de CDA-fractie een vraag over de situatie in Oekraïne en de mogelijke 
gevolgen voor noodopvang. Deze mail voorziet in de beantwoording. 
 
Vraag 
Graag wil ik namens het CDA aan het college vragen of het mogelijk is of wij op korte termijn 
noodopvang voor inwoners uit de Oekraïne kunnen organiseren. Wij denken hierbij bijvoorbeeld aan 
gebouwen waar nu anti-kraak in zit, woningvoorraad die op de nominatie staat gesloopt te worden, 
maar wel gebruikt kan worden voor tijdelijke noodopvang, evt. aangevuld met leegstaande panden van 
particulieren. 
 
Antwoord 
Zoals woensdagavond door locoburgemeester Ton van Maanen is gecommuniceerd, is de gemeente 
druk bezig met het treffen van voorbereidingen voor vluchtelingen die in onze gemeente opgevangen 
moeten worden. Hieronder valt ook het inventariseren van (potentiële) opvanglocaties, zowel voor de 
korte als de langere termijn. In de communicatie van woensdagavond staat ook dat de noodopvang voor 
vluchtelingen een gemeentelijke taak is. Dit betekent dat wij als gemeente, waar dat nodig is, zoveel 
mogelijk voorzien in opvang. We houden de regionale en landelijke ontwikkelingen op het gebied 
nauwlettend in de gaten en blijven hier als gemeente op inspelen. 


